

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Տետերենիկովա-Բաբայան Դ. Ն., Ավագյան Ք. Դ. Հայկական ՍՍՀ պարագիտ և սապրո- ֆիտ միկոֆլորայի նոր ներկայացուցիչների մասին	3
Ղազարյան Վ. Հ., Աբրահամյան Ա. Հ., Վարդանյան Գ. Ե. Տերևների ազոտական նյութա- փոխանակության արգասիքների վերամշակման գործում արմատների դերի մասին	11
Թովմասյան Ա. Ս. Բուսածածկի խտության և սննդառության ազդեցությունը գարնանա- ցան գարու ֆոտոսինթետիկ գործունեության վրա	20
Փանոսյան Գ. Հ., Թամրազյան Ե. Ե. Փորձում և պրակտիկայում սերմերի ծլման և բույ- սերի աճման էֆեկտիվության գնահատման վերաբերյալ	27
Աղաբաբյան Վ. Շ., Զավարյան է. Լ. Paracryphia Bak. f. ցեղի պալինոսիստեմատիկան Հաբուքյունյան է. Ս. Ֆիտոսեիդ տզերի հարմարվողականությունը միջավայրի և նրանց ձևակազմության ադապտացիան	35 41
Սիմոնյան է. է., Հովհաննիսյան Ա. Ա. Ողնուղեղի ետին սյուներում և սպինոցերվիկալ տրակտում ետին վերջավորություններից գլխուղեղի կեղևը գնացող զգացող ներ- վաթելերի փոխազդեցության բնույթը	48
Հաբուքյունյան Ռ. Մ. Ցիստեինի պաշտպանողական ազդեցությունը տիոՏէՖ-ով մշակ- ված մարդու լիմֆոցիտների կուլտիվացման տարբեր ժամկետներում	57
Ազատյան Լ. Վ. Ցորենի էլիտային սերմացուի աճեցման նոր մեթոդների մասին	62
Տեր-Ավետիսյան Ա. Տ. Ռենտգենյան ճառագայթների և ցիտոտոկսիկ նյութերի տարբեր զուգորդումների ազդեցությունը հյուսվածքային անհամատեղելիության վրա առ- նետեսների մոտ	68
Մինասյան Ա. Հ., Բեգոյան Ժ. Տ. Սևանա լճի կողակ ձկան գելմինտոֆաունայի ուսում- նասիրությունը	73

Համառոտ գիտական հաղորդումներ

Ավագյան Հ. Մ. Օրնիդի, դարենտինի, օկտադինի և բենզանիդինի սիմպատոլիտիկ ազ- դեցության քանակական արժեքավորումը	80
Դալլաբյան Բ. Կ. Սպիտակ առնետների ուղեղի և լյարդի արգինազային ակտիվությունը գլխուղեղի էքսպերիմենտալ այտուցի դեպքում	83
Բատիկյան Ի. Հ., Հաբուքյունյան Ռ. Հ. Առողջ առնետների արյան պլազմայի տրոմբոցի- տոպոետիկ ակտիվության մասին	87
Դալստյան Ա. Ա., Զախարյան Ի. Խ. Նախադարձական հասակի առողջ երեխաների ձախ փորոքի միոկարդի կծկման ֆունկցիայի ուսումնասիրության շուրջը	90
Դրիգորյան Ե. Ս. Բնափայտի ձևավորման արագությունը՝ ինչպես էկոլոգիական հաա- կանիչ	92
Հալսվերդով Ս. Թ., Դրիգորյան Ս. Բ. Սննդարար նյութերի մարսողությունը և ազոտի փոխանակությունը տարբեր բարակության բրդածածկով մեկ տարեկան ամոր- ձատված խոյերի մոտ	95

Ռեֆերատներ

Հովհաննիսյան Հ. Գ., Հովհաննիսյան Մ. Գ. Escherichia coli-ի ֆագորեզիտենտ և լոն մուտանտների համեմատական ռադիոզգայնությունը	99
Այրումյան Վ. Ա., Բաբինա է. Յ. Քլորոֆոսի լուծույթով մշակված ցուլիկների մոտ կաթ- նաթթվի փոփոխությունը նրա հասունացման ժամանակ	100

Լրատու

Գենետիկների և սելեկցիոներների 2-րդ համագումարը	102
Տարեկան ցանկ	103

СОДЕРЖАНИЕ

<i>Тетеревникова-Бабаян Д. Н., Авакян К. Г.</i> О новых представителях паразитной и сапрофитной микрофлоры Армянской ССР	3
<i>Казарян В. О., Абрамян А. Г., Вартанян Г. Е.</i> О роли корней в переработке продуктов азотного обмена листьев	11
<i>Товмасын А. С.</i> Влияние густоты посевов и уровня питания на фотосинтетическую деятельность ярового ячменя	20
<i>Паносян Г. А., Тамразян Е. Е.</i> К оценке эффективности прорастания семян и роста растений в эксперименте и в практике	27
<i>Агабабян В. Ш., Заварян Э. Л.</i> К палиносистематике рода <i>Parasaccharophila</i> Bak. f.	35
<i>Арутюнян Э. С.</i> Приуроченность фитосенидных клещей к биотопам и их морфологические адаптации	41
<i>Симонян Э. Э., Оганисян А. А.</i> Характер взаимодействия афферентов задних столбов и спиноцервикального тракта в корковом представительстве задних конечностей кошек	48
<i>Арутюнян Р. М.</i> Защитное действие цистеина при различных сроках культивирования лимфоцитов человека, обработанных тимоТЭФ	57
<i>Азатян Л. В.</i> О новых методах выращивания элитных семян пшеницы	62
<i>Тер-Аветисян А. Т.</i> Влияние лучей Рентгена и различных комбинаций цитотоксических веществ на тканевую несовместимость у крыс	68
<i>Минасян А. К., Бегоян Ж. Т.</i> К изучению гельминтофауны храмули озера Севан	73

Краткие научные сообщения

<i>Авакян О. М.</i> Количественная оценка симпатолитической активности орнида, дарентина, октадина и бензанидина	80
<i>Даллакян Б. Г.</i> Об аргиназной активности мозговой и печеночной тканей белых крыс при экспериментальном отеке головного мозга	83
<i>Батикян И. Г., Арутюнян Р. А.</i> О тромбоцитопоэтической активности плазмы крови здоровых крыс	87
<i>Галстян А. А., Закарян И. Х.</i> К изучению сократительной функции миокарда левого желудочка у здоровых детей (дошкольного возраста)	90
<i>Григорян Е. С.</i> Скорость формирования древесины как экологический признак	92
<i>Ахвердов С. Г., Григорян С. Б.</i> Переваримость питательных веществ и обмен азота у годовалых валухов с различной тониной шерсти	95

Резюме

<i>Оганисян Г. Г., Оганисян М. Г.</i> Сравнительная радиочувствительность фагорезистентных и топ мутантов <i>Escherichia coli</i>	99
<i>Айрумян В. А., Бабин Э. Я.</i> Изменение молочной кислоты в процессе созревания мяса бычков, обработанных раствором хлорофоса	100
II съезд Армянского общества генетиков и селекционеров	102
Указатель статей	103

C O N T E N T S

<i>Teterevnicova-Babayan D. N., Avakian K. G.</i> The new representatives of the parasitic and saprophytic microfloras of the Armenian SSR.	3
<i>Kazaryan V. O., Abramian A. G., Vartanian G. E.</i> The role of roots in the reprocessing of products of nitrogen metabolism of leaves.	11
<i>Toumasian A. S.</i> The influence of density of sowing and the level of nutrition on the photosynthetic activity of spring barley	20
<i>Panosian G. A., Tamraslan E. E.</i> On the estimation of the efficiency of seed germination and plant growth in experimental and practical work	27
<i>Agababinian V. S., Zavarian E. L.</i> On the palynotaxonomy of the genus <i>Paracaryphia</i> Bak. f.	35
<i>Arutunian E. S.</i> The confinement of phytoseiid mites to biotopes and their morphological adaptation.	41
<i>Simonian E. E., Hovanessian A. A.</i> The character of interaction of afferents of posterior columns and the spino-cervical tract in the crust reparative of posterior extremities of cats	48
<i>Harutunian R. M.</i> Dependence of the protective effect of cysteine in human lymphocytes culture, treated with tio-TEF at different periods of cultivation	67
<i>Azatian L. V.</i> The methods of growing selected wheat grains	62
<i>Ter-Avetisian A. T.</i> Effect of X-ray irradiation and the various combinations of cytotoxic substances on tissue incompatibility in rats	68
<i>Minasian A. K., Begoyan G. T.</i> Gelmintofauna Chramuli of lake Seyan	73

Short scientific reports

<i>Avakian O. M.</i> The quantitative estimation of adrenergic neurone blocking activity of ornid, darenthine, octadine and benzanidine	80
<i>Dallakian B. G.</i> Concerning arginase activity of the brain and hepatic tissues in experimental brain oedema	83
<i>Batikian I. G., Harutounian R. A.</i> The trombocytopoetic activity of blood plasma of healthy rats	87
<i>Galstian A. A., Zakarian I. C.</i> On the investigation of the contracting function of the myocardium of the left ventricle in healthy school age children	90
<i>Grigorian E. C.</i> The velocity of formation of wood pulp as an ecological property	91
<i>Hakhverdov S. T., Grigorian S. B.</i> Digestion of nutrients and nitrogen metabolism by yearling wethers with different thickness of wool	95

R e f e r e n c e s

<i>Oganessian H. G., Oganessian M. G.</i> Comparative radiosensitivity phagoresistance and ion mutants of <i>Escherichia coli</i>	99
<i>Airumlan V. A., Babina A. Y.</i> The change of lactic acid in the process of maturity of the bull meat treated with chlorophos solution	100

C h r o n i c l e

<i>Ruchkian A. A.</i> The First congress of the Armenian Society of Geneticists and Breeders	102
The yearly index for 1971 articles in from numbers 1 to 12	103